

New Researcher Profile/Profil de nouveau chercheur



Dr. Sandra Hoy

SHoy2@laurentian.ca

School of Social Work/École de service social

Faculty of Health/Faculté de la santé

Dr. Sandy Hoy recently moved to Sudbury with her family from Kitchener, Ontario to join the School of Social Work at Laurentian. She was most recently the Director of Research Projects for the Manulife Centre for Community Health Research at the Lyle S Hallman Faculty of Social Work, Wilfrid Laurier University. Sandy's research interests include community-based and partnership-based research related to health and social services, gender and other social determinants of health. Sandy's current projects include: 1) an evaluation of a peer-based breastfeeding support program: Breastfeeding Buddies. This multi-year arts-based project has included the production of a short documentary and a comic; (2) a program evaluation of the expansion of services for survivors of gender-based violence at the Counseling Centre of East Algoma in Elliot Lake; and 3) a historical digitized case study of one of the first poorhouse in Ontario: the Waterloo County House of Industry and Refuge, that has resulted in the creation of a virtual museum (<http://waterloohouseofrefuge.ca/>).

Since coming to Sudbury, Sandy has joined the Sudbury Baby Friendly Network Working Group at the Public Health Sudbury and Districts, a group of citizens and professionals that promote and advocate for community supports for breastfeeding in Sudbury.

Mme Sandy Hoy, Ph. D., qui vivait à Kitchener, en Ontario, a récemment déménagé avec sa famille à Sudbury pour se joindre à l'École de service social de la Laurentienne. Elle était directrice des projets de recherche au Centre de recherche en santé communautaire Manulife à l'École de service social Lyle S. Hallman de l'Université Wilfrid Laurier. Elle s'intéresse aux recherches axées sur les communautés et les partenariats en matière de services sociaux et de santé, de genre et d'autres facteurs sociaux qui influent sur la santé. Parmi ses projets actuels,

il faut souligner : (1) évaluation d'un programme axé sur les pairs de soutien à l'allaitement (Breastfeeding Buddies) dans le cadre d'un projet pluriannuel fondé sur les arts qui comprend la réalisation d'un court documentaire et d'une bande dessinée; (2) évaluation d'un programme d'expansion de services à l'endroit des victimes de violence sexospécifique au Counseling Centre of East Algoma, à Elliot Lake; (3) étude de cas historique numérisée de l'un des premiers asiles des pauvres en Ontario, à savoir la Waterloo County House of Industry and Refuge, qui a mené à la création d'un musée virtuel (<http://waterloohouseofrefuge.ca/>).

Depuis son arrivée à Sudbury, Mme Hoy s'est jointe au groupe de travail du réseau Amis des bébés de Santé publique Sudbury et districts, un groupe de citoyens et professionnels assurant la promotion des soutiens communautaires à l'allaitement à Sudbury ainsi que l'action sociale à cet égard.